

Contract No. HY/2018/02  
Central Kowloon Route – Kai Tak East  
27 January 2021

### **KTE – Judge Panel Virtual Meeting for “Picture Your Central Kowloon Route” event**

In order to enable the general public to revisit the sight of old Kai Tak area and witness the changes and developments of transportation network in Kai Tak, Central Kowloon Route – Kai Tak East Project Team organized the “Picture Your Central Kowloon Route” event from September to December 2020. Public participated actively in the event and nearly 300 outstanding entries were received.

In view of the latest situation of COVID-19 epidemic, a virtual meeting with the judging panel, which included the representatives of Highways Department, Kowloon City and Kwun Tong District Council Members and a professional photographer was held on 27<sup>th</sup> January 2021. A total of 16 winning entries were elected. Winning results will be announced on the event website: [www.pictureyourckr.com](http://www.pictureyourckr.com).

### **啟德東 – “你相” 中九龍幹線網上評審小組會議**

為了讓公眾重溫啟德面貌及見證啟德的道路交通網絡的日益變遷和發展，中九龍幹線—啟德東工程團隊於 2020 年 9 月至 12 月期間舉辦了「你相」中九龍幹線啟德舊相徵集活動。比賽得到公眾們的踴躍參與，主辦單位收到近 300 幅優秀作品。因應疫情的最新情況，評審小組包括路政署代表、九龍城及觀塘區區議會及專業攝影師，於 2021 年 1 月 27 日進行網上審會議，並最終在眾多照片之中選出 16 幅得獎作品。得獎結果將會在活動網頁公佈：[www.pictureyourckr.com](http://www.pictureyourckr.com)。





